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Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-testületének

Pénzügyi' Tulajdonosi és Vagyonnyilatkozat_kezelő Bizottsága
2024. november 27-én 15.23 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről.

(1033 Budapest, Fő tér 3. I. em. 2l.)

Jelen vannak:
Derda Ádam
Strenner Imre
Hideg Istvánná Fiatal Szilvia
Huszár Tamás
Kovács Gerzson
Nagy Richárd György
Novák Viktor
Puskás Péter
Rácz Áron
Szabó Zsolt Iván
Tóth Kálmán
Ujfalvi István

elnök,
elnökhelyettes,
bizottsági tag,
bizottsági tag,
bizottsági tag,
bizottsági tag,
bizottsági tag,
bizottságitag,
bizottsági tag,
bizottságtag,
bizottsági tag,
bizottsági tag.

Távol van: Nikodém Attila bizottsági tag.

Jelenlévő meghívottak: Burján Ferenc alpolgármester, ori Lászlő alpolgárme ster, Zábő Attila
alpolgármester, Dr. Tass Bálint aljegyző, Turgonyi Dríniel Absolon, Hideg Istvián és Balogné
Marosvölgyi Anna önkormányzati képviselők, Füzes Márta Pénzügyi és Gazdáikodási
Főosztály foosztályvezető' Horváthné Kovács Andrea Költségvetési osztály osztáIyvezető,
ZordonKrisztiánné Számviteli osúáIy osztályvezető, Borbás CsillaVagyonfelügyeletiosztá|y
osztályvezető, Komlós Erzsébet Ellenőrzési osztály osztályvezető, dr. Sebők Zoltán Hatósági
osztály osztá|yvezető, Károly Katalin Szociális Főosztály főosztá|yvezető, Köznevelési és
Kulturális Főosztály mb. foosztályvezető, dr. Urbán Péter Adóügyi Főosztály főosztályvezető,
Greífensteinné Csernák Marianna Főépitészi és Várostervezési lroda, irodavezető, Németh
Ferenc és Csőke András közterületi ügyintézők, dr. Balla István könywizsgálő, Czékő Gábor
Ógvr Kft', ügyvezető igazgató, Novák Zsolt KSZKI, igazgató, Halmai Róbert Esernyős
Óbudai Kulturális és Sport Nonprofit Kft., ügyvezető, Lukács Robin Békásmegyeri Piac
Igazgatősétg Kft., mb. igazgató, omándi-Edőcs Beáta a VKB nem képviselő bizottsági tagja és
B iró Agnes osztályv ezető l jegyzőkönyvv ezető.

Derda Áarlm elnök: Mindenkit köszönt aPénnjgy, Tulajdonosi és Vagyonnyilatkozat -kezelő
Bizottság 2024. november 27_ei ülésén.
Megállapítja, hogy a 13 fo bizottsági tagból 12 Íő jelen vano a Pénzügyi, Tulajdonosi és
Vagyonnyi|atkozat-kezelő Bizottság határozatképes, az ülést 15.23 órakor megnyitja.
Nikodém Attila bizottsági tagelőzetesen jelezte, hogy a mai ülésen nem tud részt venni.
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Felkéri Tóth Kálmán bizottsági tagot a mai ülésről készült jegyzőkönyvek hitelesítésére, aki a
felkérést elfogadta.
Kéri, szavazzanak Tóth Kálmánbizottságitag jegyzőkönyv hitelesítő személyéről.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Pénzügyi,
Tulajdonosi és Vagyonnyilatkoz at-keze|ő Bizottságának

46| 1202 4. (XI. 27 .) határ ozata

A Bizottság úgy hatrároz,hogy amai üléséről készült jegyzőkönyvek hitelesítőjévé Tóth
Kálmán bizottsági tagot válas ztja meg.
(Szavazott I2 Jő bizottsági tag: 12 igen, eglhangú)

Derda Adám elnök: Tájékoztatja a Bizottság tagsait, hogy a kiküldött meghívó szerint 1-8-ig
nllt ülésen tárgyalandó,9-I2-ig zárt ülésen tárgyalandő napirendi pontjuk van.

t ülés utolsó ,,Javaslat Budapest
Főváros III. Kerület, B ékásme gyeri P ol gármesteri Hivat al létszálmának csökkentés ére,
portaszolgálati és takarítási feladatainak éttadátsára'' című előterjesztést.
T áj éka?tatj a a bizottság tags ait, ho gy utó l a e kiktil döttkéff
- 1. ,,Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat 2024. évi költségvetési rendeleiének módosítása''
címti napirendhez az előterj esztést,-amelynek a címe a kiküldött szerinfihez kénesf e
következők szerint változott: ,,Rendelet-tervezet az onkormányzat 2024. évi összevont
költségvetéséről3512023. (XIJ.11.) önkormányzati rendelet módosításaról''
- a 6. ,rTámogatás és tulajdonosi hozzájérulás megadása a III. kerületi TVE részére uszoda
v1lágitásának korszenisítésére'' című napirendhez módosító előterjesztést, és
- a 12.,,Döntés az INTERREG Central Europe Program keretében megvalósuló ''viárosi farm''
kivitelezési feladatok ellátása tárgyű közbeszerzési eljárás megindításiáról'' című ponthoz új
előterjesztést és új mellékletet.
Kérdés, észrevétel, javaslat hiányában szavazásra teszi fel a kikiildött meghívó szerinti
napirendet az ismertetett módosításokkal együtt.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Onkormányzat Pénzügyi,
Tulajdonosi és Vagyonnyilatkoz at-kezelő Bízottságának

462 1202 4. (XI. 27 .) határ ozata

A Bizottságűgyhatátroz, hogy a napirendet az alábbiak szerint fogadja el:

NAPIREND:
Nvílt üIés

1. Rendelet-tervezet az Önkormányzat 2024. évi összevont költségvetéséről szóló
3 5 l 2023 . (XII. 1 1 .) önkorm ányzati rendelet módosításáról
Előterjesztő: Dr. Kiss Lá.szlő polgármester távollétében Burján Ferenc
alpolgármester
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2. Rendelet-tervezet az egyes helyi adókról
Előterjesz tő : Ói Lászlő alpolgármester

3. Rendelet-tervezet a közterületek haszná|atával összefiiggő egyes önkormányzati
rendeletek módosításáról
Előterjesztő : ori Lászlő alpolgármester

4. Óbuda-gokásmegyer Cigány Nemzetiségi Önkorm ányzatHEFoP pályánat2025. évi
törlesztő részletének áttitemezése
Előterjesztő: Burján Ferenc alpolgármester

5. Döntés Budapest Fővaros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat területén
létesített vizíközmuvek térítésmentes tulajdonba adásáról
Előterj esz tő : oi Lász|ő alpol gármester

6. Támogatás és tulajdonosihozzájántlás megadása a III. kerületi TVE részére uszoda
világításának korszenisítésére
Előterjesztő : Őri Lászlő alpolgármester

7. Az Esernyős Óbudai Kulturális és Sport Nonprofit Kft.2024-2025. évi célfeladatos
szer ző déseinek el fo gadása
Előterj esz tőz on Lászlo alpolgármester

8. A (2272814) helyrajzi számi (Saroglya utca) ingatlan 168 m2 területének
telekalakítással történő értékesítése
Előterj esz tő z ői Lászlő alpol gármester

9. Javaslat Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyeri Polgármesteri Hivatal
létszámának csökkentésére, portaszolgálati és takarítási feladatainakátadására
Előterjesztő: dr. Bots Dénes jeswő

Zdrt iilés

10. Méltányossági kérelem Csillaghegy 9 pontján elhelyezett zöldhulladék elhelyezésére
szolgá|ő konténerek közterület haszná|ata utén ftzetendő közterület használati díj
elengedése ügyeben
Előterj esztő : ori Lászlő alpolgármester

1l. Méltányossági kérelem a III. kenilet, Római part _ Rozgonyi P. u. találkozásánál a
23803 hrsz-ú Duna meder 50 m2-es részének használata után ftzetertdő közterület
használati díj csökkentése ügyében
Előterjesztő: ori Lászlő alpolgármester

1 2. Budapesti Közlekedési Közpo nt Zrt. közterület-használata
Előterjesztő : Őri Lászlo alpolgármester

13. Döntés az INTERREG Central Europe Program keretében megvalósuló ''városi farm''
kivitelezési feladatok ellátása tárgyuközbeszerzési eljárás megindításáról
Előterj esz tő Ói Lászlő alpolgármester

(Szavazott I2 Jő bizottsógi tag: I2 igen, eghangú)
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1. napirendi pont: Rendelet_tewezet az onkormányzat 2024. évi összevont
költségvetéséről szóló, 3512023. (xII. 11.) önkormányzati rendelet
módosításáról

Derda Adám elnök: Kérdés, észrevétel hiányában, felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti
határ o zati j avasl ato t.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer önkormányzat Pénzügyi,
Tu laj donosi és Vagyonnyilatkoz at-keze|ő Bizotts á gának

463 1202 4. (XI. 27 .) határ ozata

A Bizottság úgy határoz, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az Önkormányzatz}z4.
évi összevont költségvetéséről szőlő 35l2023.(Xil. 11.) önkormrínyzati rendelet
módosításáról szóló rendelet-tervezet meg[átrgyalását és képviselő-testi'ileti előterjesztés
szerinti tartalommal történő elfogadását.
(Szavazott 12 fő bizottsági tag 1 I igen, l tartózkodós)

2. napirendí pont: Rendelet_tervezet az egyes helyi adókról

Derda Áaem ehök: Kérdés, észrevétel hiányában, felteszi szavazásraaz előterjesztés szerinti
hatálr o zatj j avasl atot.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat Pénzügyi,
Tulajdonosi és Vagyonnyilatkoz at-keze|ő Bizottságának

464 1202 4. (XI. 27 .) határ ozata

A Bizottság úgy határoz, hogy javasolja a Képviselő-testÍ'iletnek az e1yes helyi adókról
szóló rendelet-tervezet megtárgyalását és képviselő-testületi előterjesztés szerinti
tartalommal történő elfo gadását.
(Szavazott 12 fő bizottsági tag: I0 igen, I nem, 1 tartózkodós)

3. napirendi pont: Rendelet-tewezet a közterületek használatával összefüggő egyes
önkormányzati rendeletek módosításáról

Derda Áaem ehök: Kérdés, észrevétel hiányában, felteszi szavazásraaz előterjesztés szerinti
határ o zati j avasl atot.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Pénzügyio
Tulajdonosi és Vagyonnyilatkoz at-keze|ő BÍzottságának

465 1202 4. (XI. 27 .) határ ozata

A Bizottsáe űgy határoz, hogy javasolja a Képviselő-testtiletnek a közterületek
használatával összefiiggő egyes önkormányzati rendeletek módosításáról szóló
önkormányzati rendelet -terv ezetre vonatkozó előterj esztés elfo gadását.
(Szavazott 12főbizottsógitag: II igen, l nem)
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4. napirendipont: Ónuda_nékásmegyer Cigány Nemzetiségi Önkormányzat HEFOP
pá|y ázat 2025. évi tö rlesztő részletén ek átütem ezése

Derda Áaam ehtik: Van-e kérdés, észrevétel a napirendhez?

Szabó Zso\t Iván bizottsági tag: Óbuda-gekásmegyer Cigany Nemzetiségi Önkormanyzat
elnöke, ezért éintettség miatt nem fog részt venni a szavazásban.

Derda Adám elnök: Az előterjesztést elolvasva, ha jól értí az eredeti határidő 2025. év volt,
de jelenleg már 2031. évnél tartanak. Támogatja ugyan' hogy oldódjon meg u ij;gy, és reméli
meg is fog és nem fogiák tovább tolni a jövőben.
További kérdés, észrevétel hiányában, felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati
javaslatot.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat Pénzügyio
Tulajdonosi és Vagyonnyilatkozat_kezelő Bizottságának

466 1202 4. (XI. 27 .) batár ozata

A Bizottság ,űgyhatároz. hogyjavasolja a Képviselő-testtiletnek az ,,Óbuda-Békásmegyer
Cigány Nemzetiségi Önkormányzat HEFoP pályázat 2025. évi törlesztő részletének
átütemezése'' című előterjesztés megtárgya|ását és a Képviselő-testületi előterjesztés
szerinti tartalommal történő elfogadását.
(Szavazott l1 fő bizottsági tag I1 igen, egthangú)

Szabó Zsolt lván bizottsági tag személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban'

5. napirendi pont: Döntés Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_nékásmegyer
Önkormányzat területén létesített víziközművek térítésmentes
tulajdonba adásáról

Derda Áaem ehök: Kérdés, észrevétel hiányában, felteszi szavazásraaz előterjesztés szeinti
határ o zati j avasl atot.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Pénzügyi,
T u laj d o n o si é s Va gyo n nyil atkoz at-kezelő B izo tts á gán ak

467 12024. (XI. 27 .) határozata

A Bizottság úgy határoz,hogy javasolja a Képviselő-testületnek az ,,Döntés Budapest
Főváros III. Kerület, Óbuda-gokásmegyer Önkormányzat területén létesített
víztközmíivek térítésmentes tulajdonba adásáról'' című előterjesztés megtárgyalását és a
képviselő-testületi előterjesztés szerinti tartalommal történő elfogadását.
(Szavazott l2 fő bizottsági tag: l2 igen, eghangú)
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6. napirendi pont: Támogatás és tulajdonosi hozzájárulás megadása a III. kerületi TVE
részére uszoda világításának korszerűsítésére

Derda Áaam ehök: Kéri, ismertessék a módosító előterjesztést.

Pál Zso|t, a Fenntarthatósági, Ifjúsági' Civil és Nemzetiségi osztá|y, megbÍzott
o sztáIyv ezető j e : Az előter jesztést ő maga készítette.
A III. kerületi Torna és Vívó Egylet (a továbbiakban: TVE) korábban pályázatot nyújtott be a
Yízilabda Szövetséghez, hogy az Önkormányzat tulajdonában lévő TVE uszodavilágítás
korszerűsítését elvégezzékTAo támogatással egybekötve, amelyhez szittén korábban kértek
tulajdonosi hozzájátrulást, részükre a Képviselő-testtilet meg is adta. Idén októberben a TVE
részéről ismét trímogatási kérelem érkezett, hogy a TAo korszenisítéshez tartoző önrészt _ 6
millió Ft - is vállalja át az örkormányzattámogatás keretében. A módosított előterjesztés az
elmondottakatErtalmazza' azaz az Önkormányzat a 6 millió Ft-tot átvál\alja és támogatási
szerződés keretében a TVE szátmára átutalja'

Derda Áoem ehök: Maga a módosító előterjesztés csak technikai módosítás a határozati
javaslatban? Tartalmilag ismeri az előterjesztést, de mi volt a módosítás?

Pál Zsolt, a Fenntarthatóságin lfjúsági' Civil és Nemzetiségi osztály, megbízott
osztáIyvezetője: Az eredeti előterjesztésben nem volt egyértelmű, hogy a tulajdonosi
hozzájérulást már korábban megadtiík-e, mert a TVE kérelméből nem derült ki pontosan.

Derda Áaam ehök: További kérdés, észrevétel hiányában, felteszi szavazásra a módosító
előterj esztés szerinti határozatíj avaslatot.

Budapest Főváros III. Kerületn Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Pénzügyi,
Tulajdonosi és Vagyonnyílatkozat_kezelő Bizottságának

468 12024. (XI. 27 .) határozata

A Bizottság úgy határoz, hogy hozzájárul a III. kerületi Torna és Vívó Egylet részére
bruttó 6 163 677,-Ft, azazbruttő hatmillió-szánhaVartháromezer-hatszáuhetvenhét forint
vissza nem térítendő támogatás biztosításiíhoz az Önkormányzat 2024. évi összevont
költségvetése általános tartalék terhére. Továbbá felkéri a Polgármestert a támogatási
szerződés alákására.
Jelen hatarozat végrehajtásanak feltétele, hogy a Képviselő-testület az Önkormányzat
2024. évi összevont költségvetéséről szőlő 3512023 (Xtl'. l 1 .) önkorm ányzati rendeletét _

ahatározati javaslatban foglaltak mentén - megfelelően módosítja és a pénzigyí fedezetet
biztosítja.
Felelős: Polgármester
Határidő: a döntést követő 30 nap
(Szavazott I2 Jő bizottsógi tag: 12 igen, eghangú)
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7. napirendi pont: Az Esernyős Óbudai Kulturális és Sport NonproÍit Kft.2024-2025.
évi célfeladatos szerződéseinek elfogadása

Derda Adám elniik: Kérdés, észrevétel hiányában, felteszi szavazásraaz előterjesztés szerinti
határ ozati j avas l ato t.

Budapest Főváros III. Kerütet, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Pénzügyi,
Tulajdonosi és Vagyonnyilatkoz at-keze|ő Bizottságának

469 12024. (XI. 27 .) batározata

A Bizottság úgy hatríroz,hogy
l. megállapodást köt az Esernyős Óbudai Kulturális és Sport Nonprofit Kft'-vel a

2024/2025-ös időszakra a Fő téri és abékásmegyei jégpályaépítés és üzemeltetés
feladatra az előterjesztés l. melléklete szerinti tartalommal,

2. megállapodást köt az Esernyős Óbudai Kulturális és Sport Nonprofit Kft.-vel a
2025-ös Sörfesztivál feladatra az előterjesztés2. melléklete szerinti tartalommal,

3. az 1. és 2. pontban megjelölt megállapodás megkötésekor a szerződés lényeges
tartalmát (szerződo felek személye, pénzugyi teljesítésre vonatkozó
rendelkezések) nem érintve _ az Önkormányzat gazdasági érdekeit figyelembe
véve - a jelen előterjesztés mellékletében találhato tervezettől el lehet térni.

Felelős: polgiármester
Esernyős Óbudai Kulturális és Sport Nonprofit Kft. ügyvezetője

Határidő: azonnal
(Szavazott 12 fő bizottsági tag: I2 igen, eghangú)

8. napirendi pont: A Q2728I4) helyrajzi számú (Saroglya utca) ingatlan 168 m2
területének telekalakítással történő értékesítése

Derda Adám elnök: Kérdés, észrevétel hiányában, felteszi szavazásta az előterjesztés szerinti
hatétr o zati j avas l atot.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Onkormányzat Pénzügyi,
Tulajdonosi és Vagyonnyilatkozat-kezelő Bizottságának

47 0 12024. (xI. 27 .) határozata

A Bizottság úgy dönt, hogy
1. a Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzattulajdonában

állő, a T-10425l számű váitozási vénrajz szerint a telekalakítást megelőzően
Budapest III. kerület belterület (2272814) helytajzi számí,,kivett út'' megnevezésíi
lll22 m2 nagyságú ingatlanból 168 m2 nagyságú területrészt az Önkormrínyzat
forgalomképtelen törzsvagyonából kivonja és azúzleti vagyon körébe sorolja,

2. a telekalakításra készített T-104251 számű változási vázrajz szerinti telekalakítás
végrehajtása érdekében értékesíti a (2272814) helyrajzi számu ingatlan 168 m2
területét 6 200 000 Ft, azaz hatmillió kettőszázezer forint vételáron a 2277215
he|yr ajzi szánnű ingatl an tul aj dono s a r észér e,
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3. felkéri a Polgármestert a 2. pontban foglalt döntést tarta|maző szerződés aláírásátra.
Felelős: Polgármester
Határidő: a döntést követő 30. nap
(Szavazott 12 Jő bizottstigi tag: I2 igen, eg,,hangú)

9. napirendi nont: Javaslat Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyeri
Polgármesteri Hivatal létszámának csiikkentésére, portaszolgálati és
takarítási feladatainak átadására

Derda Adám elnök: Az előterjesztés felvételre javasolt napirendi pontként került a Bizottság
elétárgyalátsra. Az előterjesztést elolvasta, és nem érti, mi avalódi ok. Ha acél,aköltségek
csökkentése lenne, akkor az nem sikerül, mert ha jól érti, ugyan átkerülne az obudai
Vagyonkezelő NonprofitZrt-hez (a továbbiakban: Vagyonkezelő), de többe kerülne, mert egy
kollégát emiatt fel kellene venni. Ha nem ez acél, akkor nem tudja mi a cél. Az előterjesztésben
racionalizálás szerepel, de nem órti, hogy mi szüksóg van rá. Jelen pillanatban nem látja a
racionalizálás szükségét. Kéri Dr. Bots Dénes jegyző urat, mint előterjesztőt, hogy segítsen
értelmezni.

Dr. Bots Dénes jegyzíjz Tisztelt Elnök úr! Tisztelt Bizottság!
Magyarországhely önkormányzatairól szolő 2011. évi CLXXXIX törvény 84. $ (1) bekezdése
hatánozza meg, hogy mi a Polgármesteri Hivatal feladata az önkormányzat működésével, a
polgrármester és a jegyzó feladat- és hatáskörébe tartoző ügyek döntésre való előkészitésével,
és hogy a végrehajtásáxal kapcsolatos feladatok el|átásátrahozzáklétre apolgármesteri hivatalt,
amelybe sem a takarítás, sem a biztonság és őrzés nincs benne. Ez egy racionalizálási lépés a
Polgiírmesteri Hivatal (a továbbiakban: Hivatal), egyébként rettenetesen magas létszámának
csökkentésére, amely 280 fő. Az előterjesztés világosan és egyértelműentafialmazza,hogy a
magyat állam az önkormányzati hivatalban dolgozók közül l52,I5 dolgozónak ftnanszitozzaa
központi költségvetésben megállapított 38.650 Ft-tal az1lletményét.Ebhez képest a Hivatalban
azilletmény 72.000 Ft, amely 2025' március 1-jével 75.000 Ft-raváltozik a Képviselő{esttilet
döntésének megfelelően, a megalkotott költségvetési rendelete szerint.
Az, hogy ebből nem lesz megtakarítás? Szerinte, ha azt számolják, hogy a 28 fő 13. havi
fizetését nem fizeti me1 az Önkormányzat, mÍr az maga megtakarítás a 2025. éwe
vonatkozóan.Utána, hogy a Vagyonkezelő a saját költségvetéséből hogyan tud gazdálkodni és
a Vagyonkezelő a tészére biztosított támogatást mennyiben hívja le, mennyiben szükséges
lehívnia az Önkormányzattől ezeket atárnogatásokat, abból látszik, hogy a Vagyonkezelő jól
gazdáIkodik, mert ha jólfudja, több hónapnypénztnem hívott le2024-ben.Bízlk abban, hogy
2025-benis így lesz.

Puskás Póter bizottsági tag: Ahogyan Jegyző úr is elmondta, a Vagyonkezelőt a III. kerületi
Önkormányzat finanszírozza. A Vagyonkezelőnek nincs saját bevétele, a munkájuk kapcsán
keletkezett összes bevétele az Önkormfutyzat bevétele. Minden évben, amikor elfogadjék az
üzleti tervüket, meghatározzák a munkájukat, az ott dolgozó emberek bérét, milyen költségek
vannak és az onkormányzatkifizeti. Szerinte nem kell megdicsémi semmilyenvezéigazgatőt
akkor, hogyhajanuérbanbead egyolyan iz|etitervet, amelyben azszerepel, hogy 100 egységre
van szüksége és decemberben kiderül, hogy elég csak 80 egység, mert akkor az az íjzleti terv
rosszullett tervezve. Jelenleg aztörténlk, hogy azokat az embereket, akiket az Önkormányzat
saját forrásból finanszirozott, átteszi a Vagyonkezelőhöz, amelyet szintén az Önkormányzat
ftnansziroz. Megismételi, ha év végére spórolás van' rossz volt az ijzleti terv, de pluszban,
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ennek kapcsán fol kell venni a Vagyonkezelohöz még egy embert, mert átlépik a 100 főt. Így
biztosan nem lesz megtakarítás.
Ha _ ahogy Jegyzó úr elmondta_, azt tekintik megtakarításnak, hogy az érintett emberek nem
kapnak innentől kezdve 13. havi bért, ehhez csak gratulálni tud.

Kovács Gerzson bizottsági tag: Amikor politizálni kezdett megfogadta, hogy a FIDESZ-szel
nem fog egyetérteni, de jelenleg nehéz helyzetben van és nagyon fog küzdeni, hogy
megfelelően fogalmazzon. Szerinte, ami történik, aZ a racionalizálássa| szemben egy
úgynevezett irracionalizálás. Létrehoznak egy dolgozói állománl a Hivatalon belül, akik
évtizedek óta a Hivatalban dolgoznak, a Hivatalban van a főnökük, a Hivataltól kapják a
fizetésüket és akkor létrehoznak belőlük egy csapatot, akiknek a főnöke majd 6-7 km-re,
például a Filatorigáton dolgozik. Ez irracionális.
Szintén a költségmegtakarítás ellen szeretett volna évelni, de Puskás Péter képviselő úr
elmondta, hogy nem hogy olcsóbb, de drágább lesz. Ennek következtében' tekintettel arra, hogy
a Vagyonkezelő 100 %-os önkormányzati tulajdonban lévő cég, ezért mindent, amit a
Vagyonkezelő finansziroz, azt az Önkorm ányzat ftnanszirozza. Érti Jegyző úr igényét, hogy a
Hivatalban kevesebben dolgozzanak, de szerinte nekik jelenleg nagyobb körben kell
gondolkodni és az Önkormányzatról kell beszélni, nem csak a Hivatalról. Ilyen értelemben a
javaslat nem hoz semmiféle racionalizálást.
Ha jól fudja a Vagyonkezelő jelenlegilétszéma 80 Íő, amely azt jelenti,hahozzáadnak egy 30
Íős csapatot, ami körülbelül 30 %-os létsziímnövekedést jelent, akkor egy éwe ki is fizetnék az
emberek bérét. A Vagyonkezelő csak azidei évben 1 millirírd Ft-ot kapott direkt támogatásban,
nyilván jövőre ennyivel több lesz. Szerinte nem reális azt gondolni, hogy majd csökkenni fog.
Fontosnak tartja, ha esetleg az a cé|,hogy az Önkormányzat hosszú- vagy kozéphosszútávon
ezeket a munkavállalókat leépítse, az e1y teljesen más téma, amelyről lehet beszélgetni, csak
nem szerepel az elííter'1esztésben. Ha valakinek ilyen igénye van, mondja el és beszéljenek róla,
de így, ebben a formában ennek nincs értelme.

Dr. Bots Dénes jegyzőz Érti, hogy minden olyan lépés, amely a racionalizálás érdekében hat,
folkavarja az állővizet, amelyet oly sokan szeretnek. Az,hogy az azizletiterv, amelyet e nemes
Bizottság fogadott eI 2024. éwe vonatkozőan a Vagyonkezelő tekintetében mennyire volt
megalapozott, azt nyilván aBizottságtagtrai tudjak, hiszen a Bizottság tagtrai fogadtrák el.
Változatlanul azt mondja, ,,profilidegen'' a Hivatal szervezetében mind a takantői, mind a
biztonsági őri állás, hiszen nem a Hivatal feladataival összefiiggő tevékenység.
Visszautasítja, hogy a javaslat létszámleépítés lenne. Nyilván lehet erre gondolni, de az
előterjesztés nem tartalmazza, és az#. nem tartalmazza az előterjesztés, mert erre senki nem
gondolt. A létszámleépítés annyiban jelent meg, hogy az éintett embereknek munkát adnak

Kovács Gerzson bizottsági tag: Örül, ha nem létszámleépítés és érti Jegyzó úr kérését. Volt
sző az irracionalizálásról, ésha ezt a szőt használtiík, akkor szerinte fontos beszélni arról, hogy
ir;;acionalizálás az, amely az e|őter'1esztésben le van írva. A raciona|izálást nagyon tudja
támogatni, és ha lesznek ilyen tartalmú előterjesztések, várja szeretettel a következő években.

Turgonyi Dániel Absolon önkormányzati képvíseVtanácsnok: Az előterjesztésben szerepel,
hogy az engedélyezett létszám 280 fő és az elismert köztisztviselői létszám l52,l5 fb, amelyet
Jegyző úr is mondott. Értelmező kérdésként teszi fel, hogy fontos-e megktilönb öztetni a
köztisztviselői, illetve a munka törvénykönyvéről szőlő 2012. I. törvény (a továbbiakban: Mt.)
a\apján kötött jogviszonfi? Például, ha 130 fő köztisztviselője lenne az onkormrínyzatnak és
22,15 fo Mt-s munkavállalója, akkor a22,15 fő munkavállalőrais kapna-e az Önkorményzat
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áll'ami tiímogatás? Ez azerlfontos, mert Jegyző úr köztisztviselőként hivatkozott a takarítókra
és a portaszolgálatosokra az előbb, de úgy tudja, hogy az Mt. alapján dolgoznak a Hivatalban
és nem köztisztviselői jogviszony szdnt. Miként dolgoznak a Hivatalban és fontos-e
valójában?

Huszár Tamás bizottsági tagz Jegyző urat kérdezi, mert az almát a körtével nem, de
önkormányzatot, önkormányzattal bizonyos hatarokon belül össze lehet hasonlítani. Van-e
arról informárciőja, hogy hasonló nagyságú fovárosi kerületi önkormányzatoknál milyen a
létszám? A III. kerület a második legnagyobb kerület, de például az első öt legnagyobb
önkormrínyzatnál mi ahelyzet? Megközelítőleg lenne kíváncsi alétszámra, ha van Jegyző úrnak
erről informáciőja.

Puskás Péter bizottsági tag: Turgonyi Dániel Absolon képviselő/tanácsnok ttr hozzászőlása
egy új megközelítést nyitott meg szémátra, ezért kíváncsi lenne a választa, mert szennte az
érintett kollégák nem köztisztviselők.
Bár nem itt dolgozik és mondhatná, hogy számátra mindegy, vagy minél rosszabb, annáljobb,
de nem így gondolkodik. Jelenleg azt mondják, hogy akik a portán dolgoznak és az a feladatuk,
hogy figyeljék' ki jön be, hogy jön be a Hivatalba' azoknak az embereknek nem a Hivatal
vezetője |esz a Íőnöke, hanem ugyan önkormányzati, de egy másik cég vezetóje lesz a
vezetőjük, aki fizikailag nincs is a Hivatal épületében. Nyilvan nem fog olyan utasítást hozni,
amely a Hivatal érdekeivel ellentétes, de azért' szerinte nern lenne jó. Biztonsági szempontokat
is felvetnek, és egyáltalán. Rengeteget foglalkoztak Őt is azzal, hogy hogy beszélnek az
órkezőkkel, köszönnek-e, stb., amely fontos egy önkormányzatnál. Nem hiszi, hogy enc az a
jó megoldás, hogy átadják cégnek, akinek a székhelye nem messze van a Hivataltól.

Hideg István önkormányzati képviselő: Az őrzés-védelemmel kapcsolatban mondaná, hogy
nagyon sok helyen van kiszervezve biztonsági szolgálatoknak állami intézmények védelme.
Nem fudja mi a kiszervezéssel vagy átszewezéssel a probléma, mert ismételi, sok esetben
külsős cégek védik az állami intézményeket, és ha a biztonság ott nem sérül, akkor nem
gondolná, hogy más helyen sérülne. Az, hogy ki a vezető, a szerződésben, amelyet kötnek a
vagyonvédelmi céggel, benne lesz, és ebben meg tudják határozni, hogy mik azok a feltételek,
elvárások a vagyonvédelmi szolgá|tatőval kapcsolatban, amikor a szerzíídésben leírtak
megsértése vagy megszegése következményeket von maguk után. Nagyon sok helyen civil,
ktilsős biztonsági szolgá|at az őrzés-v édelem területén.

Derda Áaam ehök: Adott esetben a Hivatal is tudna szerződni k{ilsős céggel és így nem kell
a Vagyonkezelőnek adni.

Dr. Bots Dénes jegyzől Az előterjesztésben külön pontban szerepel, hogy szerződést kötne a
Hivatal a Vagyonk ezelóve|. Nem ,,csak úgy'' adnák át az embereket, hanem a Vagyonkezelőnek
szerziídés szerint kellene eljárnia.
Az állami ftnanszírozás a központi költségvetésből alétszámra vonatkozik.Ezek a személyek
nem köztisztviselők, hanem munkavállalók, de a létszámban benne vannak. A 152,15 fő
továbbra is fennáll, akiír hogyan is nézik.
A III. kerület az ország nyolcadik legnagyobb városa Budapesten. A XI. kerület van előtttik,
ahol hivatalilétszámnem kevesebb, mint a Hivatalban. Az összes többi kerület mögöttiik áll és
alétszárn elég vegyesen oszlik meg. Van olyan kerület, ahol 150 fő alétszám. Nem lehetigazán
átlagolni, de ha előre tudja, hogy a kérdés felmerül utána nézettvolna. Ha igényli képviselő ur,
szívesen elkiildi számára a többi kerület létszámadatait.
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Huszár Tamás bizottsági tag: Köszöni, nem igényli

Dr. Bots Dénes jegyzőz Továbbra is úgy gondolja, hogy a rucionalizáLás első lépése, hogy a
Hivatalból az alétszám, amely nem közvetlenül a hivatali feladatokhoz kapcsolódik, ne terhelje
a Hivatal létszámát. A Tisztelt Bizottság bölcsességérebizzamagát a döntésben.

Kovács Gerzson bizottsági tagz Az a fontos, hogy amikor a racionalizálás szőthasználják,
akkor szerinte kettő dologra kell választani. Az egyk, miért lesz könnyebb, a másik miért lesz
olcsóbb. A miért lesz olcsóbbra jelenleg az a válasz, hogy drágább lesz. A miért lesz
könnyebbre pedig az avá|asz, hogy nem lesz könnyebb. Számára ezeknehezítik a döntést.

Turgonyi Dániel Absolon önkormányzati képviseVtanácsnok: Köszöni aválaszt ara' hogy
az éintett dolgozók nem köztisztviselők, viszont így nem tudja értelmezni azt az érvelést, hogy
mennyi aköztisztviselői alap, amelyet Óuua,en számolnak, hiszen nem a köztisztviselői alap
határozzamegaftzetésüket. Tudja, hogy az emelés mértéke hasonló, de önmagábanez azindok
zátrőjelbe tehető. Az más kérdés, hogy tudja milyen bérfeszültséget okoz, ha a köztisztviselők
fizetése megernelkedik 750 %o-kal _ azért mondja ezt a szánnot, mert biztosan nem fog
előfordulni _, és a munkavállalóké pedig 22 %-ka| akkor érzi, hogy ebből bérfeszültség fog
adódni, és oda-visszais. Látja, hogy a kettő között lesz átjérás, csak nem közvetlenül, hanem
közvetetten.

Dr. Bots Dénes jegyzőz Az elilterjesztésből nem olvasta ki, hogy drágább lenne a megoldás,
de Kovács Gerzson bizottsági tag biztosan tud segíteni, hogy melyik részben olvasta.

Derda Áaem ehök: A plusz egy emberre gondolt Kovács Gerzson bizottsági tag, akit fel
kellene venni a Vagyonkezelőhóz.

Dr. Bots Dénes jegyző: Ha a Vagyonkezelő ugyanúgy önkormányzati szerv, mint a Hivatal,
akkor az) hogy a Vagyonkezelőnél egyébként is célszenien foglalkoztatandó
társadalombiztosítási igytntézőnek a felvétele, részben a Hivatal pénzéből, részben a
Vagyonkezelő saját pétuébő| fogja fizetni, amely ugyanúgy önkormanyzatipénz.

Derda Áaem ehök: További kérdés, észrevétel hiányában,felteszi szavazásraaz előterjesztés
sz erinti határ ozati j avasl atot.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Pénzügyi,
Tulajdonosi és Vagyonnyilatkoz at-kezelő Bizottságának

47 1 12024. (XI. 27 .) határozata

A Bizottsáe tqy hatétroz, hogy nem javasolja a Képviselő-testület részere a ,,Budapest
Főváros III. Kerület, Óbuda-nekásmegyeri Polgármesteri Hivatal létszámrának
csökkentésére, portaszolgálati és takarítási feladatainak átadásfua" cimú előterjesztés
meglárgyalását és a Képviselő-testületi előterjesztés szerinti tartalommal történő
elfogadását.
(Szavazott l1 Jő bizottsági tag: 1 igen, 10 tartózkodás)
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Derda Áaem elnök: Az elfogadott napirend szerint a Bizottság a további napirendi pontokat
zárt ilésen tárgyalja, ezértkéi', hogy csak az maradjon a tanácsteremben, aki jogosult a zárt
ülésen való részvételre.

A zárt ülésen 472 _ 475-ig születtek határozatok.

A zárt ülést követően

Derda Adám elnök: Kérdezi, mert eléggé összecsúszott a Városfejlesztési és
Környezetvédelmi Bizottság ülése a Bizottság ülésével, hogy megfelelne-e mindenkinek, ha a
következő üléstől, 15.30 órakor kezdenék'
A Bizottság tagjatjelezték, hogl megfelel számulcra a l5.30 órai kezdés.
Köszöni szépen a részvételt!
A Pénzrigyi, Tulajdonosi és Vagyonnyilatkozat-kezelő Bizottság2024. november 27-ei ülését
15.57 órakorbezárja.

K.m.f.

q{+t^- U;t *
Tóth Kálmán

j e gyző könyv-hitelesítő
bizottsági tag

Derda Áoem
a PTVB elnöke

6'Ht Chtl_.
Biró Agn$s
o sztál yv eilető / j e gy zőkönyv v ez ető
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Jelenléti ív
a Pénzü gyi' Tulaj don osi és Vagyonnyilatkozat-ke zelő Blzottság

2024. november 27_ei ülésóhez

Bizottsági tagok:

Meghívottak:

Derda Adám elnök

Strenner Imre elnökhelyettes

Kovács Gerzson i.:

'[*txtfi
Nagy Richárd György

Puskás Péter

-\>\=#-
Tóth Kálmán

Ujfalvi István u1,$^9:l-'
Hideg Istvánná Fiatal Szilvia

, t ,&*Í-l.,-l**]
Huszár Tamás

Nikodém Attila

Novák Viktor

Rácz Aron

Szabó ZsoltIván
'V.rU,

Dr. Kiss Lászlő polgármester

Béres András alpolgármester
t'-)

Burj án Ferenc alpolgármester 6VnrY'
oi Lászlő alpol gármester I

Záb ő Attila alpol gárme ster ?' ,4

Dr. Bots Dénes jegyző ,í ,/
frI_--

Dr' Tass Bálint a|1egyzó _ szervezési föosáályvezető, mb. helyettes
főoszt.vez. Biztonságszervezési és Üzemeltetési Főosáály
Dr. Szegedí Gábor aljegyző _ igazgatási főosztáIyvezető

Burghardt Attila tanácsadó

Gyepes Ádam önkormányzati képviselő

Füzes Márta P énntgyi és Gazdálkodási főosáályvezetó
í\ üo \
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Jelenléti ív
a Pénzü gyi' Tulaj do nosi és Va gyonnyilatkozat-k eze|ő Btzottság

2024. november 27_ei üléséhez
Horváthné Kovács Andrea költségvetési osztá|yvezető +l**
Zordon Krisztiáruré számviteli osúá|yvezető

J--- {e .rg-\
Dr. Spiegler Tamás Vagyonfelügyeletí és Ellenőrzési
főosztá|wezető á.- )

Komlós Erzsébet Ellenőrzési osztályvezető

Dr. Krajcsi Andrea Jegyzói Titkárságvezető r"\
dr. Sebők Zoltán hatósági osztá|yvezető

(Í')
Karoly Katalin fóosüályvezető' Szociális Főosáály,
mb' főosáá|yvezető Köznevelési és Kulturális Főosztály
Szalai-Papp Liza foosztályvezető, Lakásügyi Főosáály

Dr. Király Katalin foosáályve zető, T ársadalmi Kapcsolatok
Főosztály
dr. Urbán Péter főosztályvezetó, Adóügyi Főosáály é/rzz
Szécsi Zso(tfőepitész

A

Greifensteinné Csernák Marianna irodavezető, Főépítészi és
Viírostervezési koda 1W ű,Il
dr. Szabó Zsuzsawta mb' irodavezető, Jogi Iroda

Petzné Pócsai Eva irodavezető, Belső Ellenőrzési koda

Pál Zsolt osztályvezető, Fenrrtarthatósági, Ifiúsági, Cívil és
Nemzeti s é g i o sztályv ezető ^ f>r's-
dr. Konczos Anikó Egészségügyi osztályvezető n

l-_--

Tukacs István Szociális Főosáály egészségügyi szakértő

Schnellerné Hegedűs Erika cívil referens

Német Ferenc köZtefületi ügyintéző

Csőke András köZterületi ügyintéző pÁ!>
Radányi Magdolna közterületi és hatósági referens

Kiss Gyula telekértékesítési- és telekalakítási referens

dr. Balla István könywizsgáló

Czékő Gábor ügyvezető, ÓgvF'rt OCr*,
dr. Horváth Dániel vezető projektmenedzser, oBVF Kft.

dr. Kirchhof Atti|avezéngazgatő, ÓvN zrt.

Gyimóthy Balázs vagyonkeze|ési tgazgatő' ÓvN zrt.

z



$
Jelenléti ív

a Pénzti gyi' Tulaj don o si és Va gyonnyilatkozat_k eze|ő Bizottság
2024. november 27-ei üléséhez

Freschl Attila osáályvezető-helyettes, ÓVN Zrt'

Novák Zsolt igazgató, KSZKI 'fi'f c'
Dr. Lévay-Bagoly Ildikó KSZKI, közigazgatási és intézményi
fokoordinátor
Dr. Budai András igazgatő Szent Margit Rendelőintézet

Herbák Zso|t gazdasági igazgató, Szent Margit Rendelőintézet

Patócs Petra ügyvezető, Óbudai Parkolási Nonprofit Kft.

Halmai Róbert igyvezető, Esernyős Óbudai Kulturális és Sport
Nonprofit Kft.
Fodor Tamás
Nonprofit Kft.

igyvezető igazgatő, Óbudai Kulturális Központ

Horváth Antal igazgató, Óbuda-Békásmegyer Köáerület-felügyelet

Lukács Robin mb. igazgató, Békásmegyeri Piac lgazgatőságKft' -"!

Szalai_Komka Norbert intézményv ezető, Ócsrcyvr
Busi Zo|tán intézményvezetó, Óbudai
Foglalkoáatási Központ

Rehabilitációs és

Domokos Bálint igyvezető, ilI. kerületi TVE
--í l-(ooLJ._\\ Yr'.-; tq- NBr;oL^c,J -.) ' Qi ) -

{"d-t Qczt LaT ü'A\J
uN os' Ötó\ 1' Ax-l x-lA

i,tZx+rurli _ rpécs ÖEA)I"+ ot
Biró Ágnes osztá|yv ezető l jegy zőkönyvv ezető 'b",i ,/il{rt
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